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RTV Noord berichtte vandaag over de vele valse brandalarmen in het UMCG. Uit hun 
eigen onderzoek blijkt het dat in 2009 84 keer loos alarm was. Dit jaar is 16 dagen 
oud en nu al is er 8 keer vals alarm geslagen - dat is om de dag.  
 
Volgens RTV Noord bestaat er tussen het UMCG en de brandweer Groningen een 
afspraak dat er in het ziekenhuis 190 keer per jaar – dus 3 tot 4 keer per week – een 
loos alarm mag zijn, zonder dat de kosten op het UMCG worden verhaald. Normaal 
gesproken zijn de kosten die de brandweer bij een vals alarm maakt 1.000 euro per 
keer. Reden van de afspraak tussen het UMCG en de Groningse brandweer zou zijn 
dat de brandweer loos alarm ziet als een mooie gelegenheid om het gebouw en het 
terrein van het UMCG te leren kennen.  
 
De SP-fractie is van mening dat brandveiligheid van het ziekenhuis van groot belang 
is vanwege de patiëntveiligheid, maar ook de veiligheid van medewerkers en de vele 
bezoekers van het UMCG. Tegelijkertijd zijn wij verbaast over de afspraak met het 
UMCG dat de brandweer 190 keer per jaar kosteloos mag uitrukken bij een vals 
alarm, vanwege de onnodige kosten die de brandweer daarvoor maakt. Die kosten 
worden uiteindelijk gedekt door de belasting die de inwoners van deze stad aan de 
gemeente betalen.  
 
Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan u: 

• Kunt u aangeven of bovengenoemde afspraak tussen het UMCG en de 
brandweer bestaat? Zo ja, waar bestaat de afspraak precies uit en wat zijn 
er de redenen voor? 

• Kunt u aangeven of dergelijke afspraken ook met andere organisaties en 
instellingen in de stad bestaan? Zo ja, met welke organisaties en 
instellingen en waar bestaan die afspraken precies uit? Zo nee, waarom 
niet? 

• Kunt u aangeven waarom u de kosten van het onnodige uitrukken van de 
brandweer niet bij het UMCG in rekening brengt? En kunt u aangeven bij 
welke organisaties en instellingen u die kosten wél in rekening brengt? 

• Klopt het dat de Groninger brandweer als argument voor de afspraak met 
het UMCG heeft het gebouw en het terrein bij loos alarm goed te leren 
kennen? Zo nee, wat zijn de argumenten dan wel? 

• Kunt u aangeven wat de reden is van de vele valse alarmen in het UMCG? 
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Zo ja, kunt u aangeven welke maatregelen het UMCG in samenwerking 
met de brandweer heeft genomen om het aantal onnodige uitrukken van de 
brandweer te verminderen? 

• Bent u het met de SP-fractie eens dat onnodige kosten voorkomen kunnen 
worden door bij een brandalarm direct aan de mensen bij het UMCG te 
vragen zo snel mogelijk te gaan kijken of er daadwerkelijk sprake is van 
brand? Zo nee, waarom niet? 

• Bent u het met de SP-fractie eens dat het beter en wellicht goedkoper zou 
zijn wanneer de brandweer regelmatig oefeningen in en rond het UMCG 
zou houden? 

• Bent u bereid om beleid te ontwikkelen waarbij de mogelijkheid bestaat 
om bij vals alarm boetes op te leggen dan wel de kosten van onnodig 
uitrukken te verhalen? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

 
 
 


